
Vildana Bešlija
Zastupnica u Skupštini Kantona Sarajevo
Broj: ____/19
Sarajevo, 26.04.2019.

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

Uputiti: Ministarstvo saobraćaja KS

PREDMET: ZASTUPNIČKA PITANJA

Poštovani,

Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo",  broj  25/10,  14/11,  19/11,  7/12,  26/12),  Vladi  Kantona  Sarajevo,  tačnije
Ministarstvu saobraćaja Kantona Sarajevo upućujem zastupnička pitanja:

 Da li je Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo dalo svoje odobrenje za pretvaranje
desne kolovozne trake u Vilsonovom šetalištu u biciklističku stazu?

 U kojoj je fazi izgradnja i uređenje biciklističke staze na Vilsonovom šetalištu i kada
građani  mogu  očekivati  regulaciju  saobraćaja  na  istoj,  korištenjem  adekvatne
saobraćajne, vertikalne i horizontalne signalizacije?

OBRAZLOŽENJE:
Apelujem  da  se  promptno  riješi  problem  regulacije  biciklističkog  saobraćaja  na  gore
navedenoj  šetnici.  Evidentno  je  da  bez  adekvatne  horizontalne  i  vertikalne  saobraćajne
signalizacije nemamo sigurnu biciklističku stazu. 
Iako je Ministarstvu saobraćaja KS prije godinu dana upućeno slično zastupničko pitanje,
odgovor  je  uskraćen.  Problem  svakodnevnog  uzurpiranja  biciklističke  staze  od  ostalih
učesnika u saobraćaju se nastavio. Evidentno je da je razlog tomu kašnjenje sa završetkom
radova na ovoj stazi.  

S poštovanjem,

_______________
Vildana Bešlija
Zastupnica Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo
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